



Warren Consolidated Schools

Creating Dynamic Futures through Student Achievement, High Expectations, and Strong Relationships

1.888.4WCS.KIDS
www.wcskids.net

ADMINISTRATION BUILDING

Angus Elementary School
3180 Hein Drive
Sterling Heights, MI 48310
586.825.2400

Board of Education

Susan G. Trombley, President
I. Susan Kattula, Vice President
Megan E. Papasian-Broadwell, Secretary
Carl Weckerle, Treasurer
Leah A. Berdy, Trustee
Susan M. Jozwik, Trustee
Brian White, Trustee

Robert D. Livernois, Ph.D.
Superintendent

March 22, 2021

Dear WCS Community,

Since my last letter, we had the following positive cases of COVID-19 reported in the district:

- 2 students at Beer
- 2 staff at Black
- 1 student at Black
- 1 student at Butcher
- 2 students at Carter
- 4 students at Cousino
- 1 staff at Cousino
- 3 students at Green Acres
- 1 staff at Green Acres/Susick
- 1 student at Grissom
- 1 student at Holden
- 3 students at Lean
- 1 student at Siersma
- 1 student at Sterling/CPC
- 1 student at Warren Mott
- 1 student at Warren Mott/CPC
- 1 student at Wilde
- 2 students at Wilkerson

All affected students and staff were notified, and affected areas of the schools and buses were appropriately cleaned.

On a related note, many of our employees are scheduled to receive their second dose of the COVID-19 vaccine on Wednesday, March 31, 2021, and given many people have experienced significant symptoms the day after the 2nd dose, Thursday, April 1, 2021, will be a remote learning day with all students learning at home.

Also, given the steady increase in cases the past several weeks, the number of students and staff having to quarantine, and the potential for spread of COVID-19 following Spring Break, all students will learn remotely at home the week of April 12, 2021.

Middle and high school students required to take the Pre-Scholastic Achievement Test (PSAT) or Scholastic Achievement Test (SAT) will still come to school in-person for testing this week, and your child's school will provide you additional information.

Please continue to review with your child that facial coverings, over the mouth and nose, are required in our schools and ALL Warren Consolidated Schools property, including school buses and outdoor venues.

Please continue to stay safe and be healthy.

Sincerely,

A handwritten signature in black ink, appearing to read "Robert D. Livernois". The signature is fluid and cursive, with a large initial "R" and "L".

Robert D. Livernois, Ph.D.
Superintendent

مارس 22 2021

، المجتمع WCS عزيزي

:المبلغ عنها في المنطقة COVID-19 منذ رسالتي الأخيرة، كان لدينا الحالات الإيجابية التالية من

- طلاب في بيرة 2
- Black موظفين في 2
- طالب في بلاك
- طالب في جزار
- طلاب في كارتر 2
- Cousino طلاب في 4
- موظف في كوزينو
- طلاب في جرين هيكرز 3
- موظف في جرين هايكرز/سوسيك 1
- طالب في غريسوم
- طالب في هولدن
- Lean طلاب في 3
- طالب في سيورما
- CPC/طالب في ستيرلينغ
- طالب في وارن موت
- CPC /طالب في وارن موت
- طالب في وايلد
- طلاب في ويلكرسون 2

وتم إخطار جميع الطلاب والموظفين المتضررين، وتم تنظيف المناطق المتضررة من المدارس والحافلات على النحو المناسب.

يوم الأربعاء 31 مارس COVID-19 على صعيد ذي صلة، من المقرر أن يتلقى العديد من موظفينا الجرعة الثانية من لقاح 21 وبالمنظر إلى أن العديد من الناس عانوا من أعراض كبيرة في اليوم التالي للجرعة الثانية، سيكون الخميس 1 أبريل 2021، يومًا تعليميًا عن بعد مع تعلم جميع الطلاب في المنزل.

أيضًا، نظرًا للزيادة المطردة في الحالات في الأسابيع القليلة الماضية، وعدد الطلاب والموظفين الذين يضطرون إلى الحجر بعد عطلة الربيع، سوف يتعلم جميع الطلاب عن بعد في المنزل في الأسبوع من 12 COVID-19 الصحي، واحتمال انتشار أبريل 2021.

أو اختبار الإنجاز المدرسي (PSAT) طلاب المدارس المتوسطة و الثانوية المطلوبة لإجراء اختبار الإنجاز ما قبل المدرسة سوف لا تزال تأتي إلى المدرسة شخصيًا لاختبار هذا الأسبوع، وسوف مدرسة طفلك توفر لك معلومات إضافية (SAT)

ALL Warren يرجى الاستمرار في مراجعة مع طفلك أن أغطية الوجه ، على الفم والأنف ، مطلوبة في مدارسنا وممتلكات Consolidated Schools ، الخارجية والأماكن الخارجية ،

.يرجى الاستمرار في البقاء آمنة وتكون صحية

اخلاص

روبرت د. ليفرنوا، دكتوراه

المشرف